
	
	
	
	
	
Politikerinitiativ	Socialdemokraterna.	
	
Underhålls	&	Livslängdanalys	för	Nackas	Fritids‐	och	Idrottsinfrastruktur.		
	
	
Fritidsnämnden	står	inför	stora	utmaningar	i	och	med	att	Nackas	fritids‐	och	
idrottsanläggningar	är	slitna	och	underdimensionerade.	Moderaterna	har	konsekvent	
eftersatt	underhållet	och	har	underdimensionerat	behovet	av	nyinvesteringar	i	
förhållande	till	befolkningsökningen	i	Nacka,	när	de	vill	bygga	stad.		
	
Detta	medför	att	vi	under	kommande	år	kommer	att	behöva	göra	betydande	satsningar	i	
vår	fritidsinfrastruktur.	Det	är	inte	acceptabelt	–	som	planenheten	verkar	tro	–	att	vi	
Nackabor	ska	förvänta	oss	en	försämring	och	en	ytterligare	belastning	av	våra	befintliga	
gemensamma	ytor	för	lek‐	och	idrottsändamål	när	Nacka	bygger	stad.	
	
Det	är	dock	lätt	att	fastna	i	ett	tänk	där	enbart	nybyggnation	står	på	agendan	och	de	
redan	etablerade	anläggningarna	glöms	bort.		
	
Vi	Socialdemokrater	vill	därför	uppdra	åt	Kultur	och	Fritidsenheten	att	göra	en	
underhålls‐	och	livslängdsanalys	på	Nackas	samtliga	befintliga	etablerade	fritids‐	och	
idrottsinfrastruktur.	Eftersom	vissa	hallar	är	slitna	vill	vi	även	uppdra	åt	enheten	att	i	
samarbete	med	kommunens	idrottsföreningar	granska	hur	väl	anläggningarna	är	
anpassade	för	den	verksamhet	som	redan	idag	bedrivs,	och	återkomma	med	ett	förslag	
till	förbättringsåtgärder	på	kort	sikt,	inklusive	en	kalkyl	över	de	kostnader	det	skulle	
medföra.		
	
Hemställan	
	
Socialdemokraterna	föreslår	
 Att	en	livslängds	och	underhållsplan	för	Nackas	idrottsanläggningar	tas	fram.		
 Att	i	sammabete	med	föreningarna	utreda	hur	ändamålsenliga	dagens	

anläggningar	är.		
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